

Amazing 中国
CHINA 中国

9D7N
张家界 / 长沙 /
南岳衡山 / 常德 / 凤凰
ZHANGJIAJIE / CHANGSHA / NANYUE HENGSHAN
/ CHANGDE / PHOENIX ANCIENT

Tour Code: CCF

 **Golden**[®]
Destinations



China
中国



Mountain Glass Plank
玻璃桥



Phoenix Ancient Town
凤凰古城



Tianmenshan Mountain
National Forest
天门山

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Zhangjiajie
张家界



Zhu Rongfeng
祝融峰



Yuanjiajie Scenic Area
袁家界



Tianmen Caves
天门洞



精简行程

第一天 抵达长沙 (机上用餐)

第二天 长沙 (150公里) 南岳衡山 (早/午/晚)

- ☑ 南国故宫--南岳大庙
- ☑ 御碑亭
- ☑ 御书楼

第三天 南岳衡山 (280公里) 常德 (早/午/晚)

- ☑ 寿比南山-南岳衡山 (含VIP包车)
- 中国5A级旅游景区
- 国家自然与文化遗产
- ☑ 祝融峰
- ☑ 祝融殿
- ☑ 常德德国小镇, 大小河街

第四天 常德 (270公里) 凤凰 (早/午/晚)

- ☑ 凤凰古城
 - 含沱江泛舟
 - 苗族服装体验
- ☑ 虹桥艺术楼
- ☑ 夜游凤凰古城

第五天 凤凰 (200公里) 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 七星山 (含索道, 电瓶车)
- ☑ 1520天空之眼
- ☑ 七十二奇楼 (夜游)

第六天 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 天门山
- ☑ 天门洞
- ☑ 玻璃栈道 (含鞋套)

第七天 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 张家界国家森林公园
- ☑ 袁家界
- ☑ 百龙天梯上下
- ☑ 杨家界

第八天 张家界 (200公里) 长沙 回程 (早/午)

- ☑ 张家界大峡谷 (含游船+电梯+VR体验)
- ☑ 玻璃桥
- ☑ 黄兴路步行街
- ☑ 坡子街

第九天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

观光景点:

南岳衡山

- ◆ **南国故宫-南岳大庙** - 江南第一寺庙景区, 全世界唯一的佛道儒共存的寺庙, 南岳进香有求必应, 祈福求财, 祈寿, 发财之旅。
- ◆ **寿比南山-南岳衡山** - 中国5A级旅游景区 衡山 (Hengshan Mountain), 国家自然与文化遗产, 国家5A级旅游景区。又名南岳、南山, 为中国五岳之一。

凤凰古城

- ◆ **凤凰古城** - 建于清康熙时期的历史文化名城, 历经300年的风云沧桑。凤凰将自然与人文的特质融合到一处, 正是吸引八方游人的魅力之精髓。

游览: 沱江风光, 吊脚楼, 北门城楼, 虹桥, 石板街等景点。晚餐后, 夜游古城体验凤凰古城夜景的浪漫。

七星山

- ◆ **七星山** - 七星山位于湖南省张家界市永定区大坪镇, 处于天门山和熊壁岩之间, 并为澧水和沅江的分水岭, 最高山峰海拔1528米。七星山山顶为一巨型丘陵台地, 山顶平均气温9°C左右, 全年无夏。森林覆盖率87%, 多为灌木林, 其中保存了近2000亩原始森林七星山如一幅精美的山水墨彩, 雄奇峻险、狂野多变。

张家界

- ◆ **天门山** - 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山, 体验天门山玻璃栈道。
- ◆ **张家界国家森林公园** - 张家界国家森林公园位于 湖南省 张家界市武陵源区, 由黄石寨、金鞭溪、袁家界等景区组成, 总经营面积5000公顷。海拔1334米 (免望月峰), 土壤以黄壤为主, 属中亚热带山原型季风性湿润气候区, 森林覆盖率为97.7%, 1982年, 国务院委托国家计委批准成立湖南张家界国家森林公园, 是中国第一家国家级森林公园。
- ◆ **大峡谷** - 位于张家界市 慈利县 三官寺乡, 紧邻世界自然遗产、世界地质公园 张家界 武陵源 风景名胜。张家界大峡谷是一个新近开发建设的 旅游景区, 2011年成功创建 AAAAA级景区, 张家界大峡谷玻璃桥是世界最长最高的悬空玻璃桥, 享誉世界。
- ◆ **百龙电梯上下** - 特别精心安排乘坐世界最快、最高、运载量最大户外观光电梯。



✓ 7早餐 / 7午餐 / 6晚餐

风味餐:

- ★ 湘菜风味
- ★ 苗家风味
- ★ 农家风味
- ★ 野山菌火锅
- ★ 土家风味



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 长沙北城戴斯温德姆酒店或同级 x 1晚
- ✓ 衡山万信国际或同级 x 1晚
- ✓ 常德云禧国际或同级 x 1晚
- ✓ 凤凰凤鸣天下酒店或同级 x 1晚
- ✓ 张家界戴斯温德姆酒店或同级 x 2晚
- ✓ 专家村酒店或同级 x 1晚

自费项目: 天门狐仙 (冬季停演换成魅力湘西) + 游湘江风光带 + 杜甫江阁 = [RMB450元/人]

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Zhurong Temple
祝融寺



Huangxing Road Shopping Street
黄兴路美食步行街



Tianmen Mountain Glass Walkway
玻璃栈道



SCHEDULE

D1 ARRIVAL CHANGSHA

(MOB)

- ☑ Check In Hotel

D2 CHANGSHA HENGSHAN

(150km)

(B/L/D)

- ☑ Nanyue Temple
- ☑ Royal Stele Pavilion
- ☑ Yu Shu Lou

D3 HENGSHAN CHANGDE

(280km)

(B/L/D)

- ☑ Nanyue Hengshan Mountain (Including VIP chartered car)
- ☑ China's 5A tourist attractions national natural and cultural heritage
- ☑ Zhu Rongfeng
- ☑ Zhurong Temple
- ☑ Changde German Town, Big and small river streets

D4 CHANGDE PHOENIX

(270km)

(B/L/D)

- ☑ Phoenix Ancient Town
 - Include Boat Ride
 - Miao costume experience
- ☑ Hongqiao art building
- ☑ Visit Phoenix Ancient Town at night

D5 PHOENIX ZHANGJIAJIE

(200km)

(B/L/D)

- ☑ Qixing Mountain Scenic Area
- ☑ 1520 meter (Eye of the sky)
- ☑ 72 Floors of Mystery (Night Tour)

D6 ZHANGJIAJIE

(B/L/D)

- ☑ Tianmenshan Mountain National Forest
- ☑ Tianmen Cave
- ☑ Tianmen Mountain Glass Walkway (Including shoe covers)

D7 ZHANGJIAJIE

(B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie National Forest Park
- ☑ Yuanjiajie Scenic Area
- ☑ Bai Long Elevator
- ☑ Yangjiajie

D8 ZHANGJIAJIE CHANGSHA ARRIVAL

(300km)

(B/L)

- ☑ Grand Canyon (Include boat+Elevator+VR experience)
- ☑ Mountain Glass Plank
- ☑ Huangxing Road Shopping Street
- ☑ Pozi Street

D9 ARRIVAL KUALA LUMPUR

(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

NANYUE HENGSHAN

- ◆ **The Forbidden City of the South-Nanyue Temple** - the first temple scenic spot in the south of the Yangtze River, the most popular Buddhist and Taoist temple in the south of the Yangtze River, Nanyue offers incense to all requests, prays for blessings, wealth, longevity, and makes a fortune.
- ◆ **Shoubinan Mountain-Nanyue Hengshan** - China 5A Tourist Attraction Mount Heng is a national natural and cultural heritage and a national 5A tourist attraction. Also known as Nanyue Mountain and Nanshan Mountain, it is one of the Five Mountains in China.

PHOENIX ANCIENT

- ◆ **Phoenix Ancient Town** - Visitor will be impressed by its mystery, elegance and primitive simplicity. Fenghuang County has an exceptionally well-preserved ancient town that harbours unique ethnic languages, customs, arts as well as many distinctive architectural remains of Ming and Qing styles. The town is placed in a mountain setting, incorporating the natural flow of the river Tuojiang into the city layout. Joining a night tour of the ancient town after dinner, experience the romance and beautiful night scene of Phoenix ancient town.

QIXING

- ◆ **Qixing Mountain** - is located in Daping Town, Yongding District, Zhangjiajie City, Hunan Province, between Tianmen Mountain and Xiongbiyan, and is the watershed between Lishui River and Yuanjiang River. The highest peak is 1528 meters above sea level. The top of Qixing Mountain is a huge hilly platform, the average temperature on the top of the mountain is about 9C°, and there is no summer all year round. The forest coverage rate is 87%, most of which are shrubs, among which nearly 2000 mu of virgin forests are preserved. Qixing Mountain is like an exquisite landscape painting, majestic, dangerous, wild and changeable.

ZHANGJIAJIE

- ◆ **Tianmen Mountain National Forest Park** - Tianmen Mountain National Forest Park is a super holiday resort integrating miraculous geomorphologic landscapes and primitive forests. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway. The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- ◆ **Zhangjiajie National Forest Park** - is located in Wulingyuan District, Zhangjiajie City, Hunan Province. It consists of Huangshizhai, Jinbianxi, Yuanjiajie and other scenic spots, with a total operating area of 5,000 hectares. The altitude is 1334 meters (Tuwangyue peak), the soil is mainly yellow soil, it belongs to the subtropical mountain prototype monsoon humid climate zone, and the forest coverage rate is 97.7%. In 1982, the State Council commissioned the State Planning Commission to approve the establishment of Hunan Zhangjiajie National Forest Park. China's first national forest park.
- ◆ **Grand Canyon** - is located in Sanguansi Township, Cili County, Zhangjiajie City, close to the World Natural Heritage, World Geopark Zhangjiajie Wulingyuan Scenic Area. Zhangjiajie Grand Canyon is a newly developed tourist attraction. In 2011, it successfully created an AAAA-level scenic spot. The Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge is the longest and highest suspended glass bridge in the world and is world-renowned.
- ◆ **Bailong Elevator** - Bailong elevator with three world records, is the world's fastest passenger elevator, is the world's largest load capacity, the highest and the world exposed to the outdoors elevator.



✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Xiangxi Cuisine
- ★ Mao Cuisine
- ★ Wild Mushroom Cuisine
- ★ Tujia Cuisine
- ★ Farm Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Changsha North City Days Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Hengshan Wanxin International Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Changde Yunxi Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Fenghuang Phoenix Phoenix Ming World International Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Zhangjiajie Days Hotel by Wyndham or similar class x 2 Nights
- ✓ Zhangjiajie Expert Village Hotel or similar class x 1 Night

Optional Tour: Tianmen Fox Fairy Show (Winter changed to Xiangxi Cultural & Dance Show) + Dufu Memorial Hall - [RMB450 /Pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 长沙 CHANGSHA ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

